
                                                        Zápisnica 

zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Ľ. Podjavorinskej 1 

v Košiciach, zo dňa 05.10.2023 

 

 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu 

  2. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach 

    Základnej školy Ľ. Podjavorinskej 1, 040 11 Košice za školský rok 

    2022/2023 

   3. Organizácia školského roka 2023/2024 

   4. Plán činnosti na šk. rok 2023/2024 
5. Školský vzdelávací program 

   6. Rôzne - diskusia 

   7. Uznesenie 

   8. Záver  

 

K bodu 1: 

Zasadnutie otvorila a viedla predsedníčka rady školy PaedDr. Smrečková, ktorá prítomných 

požiadala o zápis do prezenčnej listiny - kontrola uznášaniaschopnosti (pozri prílohu). Privítala 

novodelegovaných zástupcov zriaďovateľa v Rade školy pri ZŠ Ľ. Podjavorinskej 1 v Košiciach  

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Košice Mgr. Bernarda Berbericha, Mgr. Jakuba Tašoniho  

a Mgr. Radoslavu Semánovú, ktorí sa prítomným predstavili a ponúkli aktívnu spoluprácu v rámci 

svojich možností. Okrem členov rady školy privítala aj povereného riaditeľa Mgr. Milana Dulinu.  

Prítomní členovia boli následne oboznámení s programom zasadnutia, s ktorým súhlasili.  

K bodu 2: 

Poverený riaditeľ Mgr. Milan Dulina prítomných oboznámil so Správou o výchovno-vzdelávacej 

činnosti, jej výsledkoch a podmienkach Základnej školy Ľ. Podjavorinskej 1, 040 11 Košice  

za školský rok 2022/2023, ktorú rada školy prerokovala a ktorá bude predložená na vyjadrenie 

príslušnému orgánu školskej samosprávy do 15. októbra 2023.  

K bodu 3: 

Predsedníčka rady školy prítomných informovala o organizácii školského roka 2023/2024. 

Základnú školu navštevuje 764 žiakov, vrátane žiakov špeciálnych a špecializovaných tried. 

Celkový počet tried je 49, na prvom stupni 27 tried s počtom žiakov 403 a na druhom stupni 22 

tried s počtom žiakov 361. Počet oddelení ŠKD je 5 s počtom žiakov 100. Prítomným vysvetlila, 

že medzi žiakmi našej školy sú aj žiaci, ktorí sa vzdelávajú mimo územia SR a ktorí nepredložili 

doklad o navštevovanej škole v zahraničí a žiaci, ktorí sa vzdelávajú v školách mimo územia 

Slovenskej republiky a ktorí majú Rozhodnutie riaditeľa základnej školy o povolení plniť povinnú 

školskú dochádzku mimo územia Slovenskej republiky. 

 

 

 



Na prvom stupni ZŠ pokračuje blokové vyučovanie s upraveným časovým rozvrhom vyučovacích 

hodín: 

1. blok: 8:00 - 8:45 - 8:45 - 9:30 

prestávka: 9:30 - 9:45 (15 minút) 

2. blok: 9:45 - 10:30 - 10:30 - 11:15 

prestávka: 11:15 - 11:20 (5 minút) 

3. blok: 11:20 - 12:05 

 prestávka: 12:05 - 12:10 (5 minút) 

12:10 - 12:55 

Mgr. Berberich sa informoval, ako v škole prebieha výchovno-vzdelávací proces bez zvonenia.  

Projekt experimentálneho overovania - Zmena organizácie vyučovania na posilnenie čitateľskej 

a matematickej gramotnosti sme v tomto školskom roku ukončili. 

Do pilotného overovania postupného zavádzania nového Štátneho vzdelávacieho programu naša 

škola expertným tímom vybratá nebola.  

PaedDr. Žegorjaková prítomným predstavila náplň práce správcu počítačovej siete - IT 

administrátora, ktorú začala vykonávať na konci školského roka 2022/2023 a pokračovať v nej 

bude aj v tomto školskom roku. Súčasne predstavila Projekt na podporu rozvoja digitálnych 

zručností slovenských žiakov zo sociálne znevýhodneného prostredia Digitálny žiak a s tým 

súvisiace problémy na úrovni školy - pomoc pri registrácii - potrebné vyplnenie registračného 

formulára, overenie registrácie, nabíjanie batérií v notebookoch a tabletoch, internetové pripojenie 

viacerých zariadení a podobne.  

K bodu 4: 

Predsedníčka rady školy PaedDr. Smrečková a poverený riaditeľ Mgr. Dulinom prítomným 

predstavili plán na šk. rok 2023/2024:  

V tomto školskom roku pokračujú projekty, do ktorých je škola zapojená: 

- Plurilingválny prístup k inklúzií rómskych detí vo vzdelávaní. Ide o Medzinárodný projekt Rady 

Európy. Pilotné overovanie bude realizované v období rokov 2022-2025. Zúčastnení učitelia aj 

asistenti učiteľa majú za úlohu učiť rómčinu v rôznych prostrediach, zapájať svojich žiakov  

do takých spôsobov interakcie v triede, ktoré majú povzbudiť ich iniciatívu,  posilniť ich 

osobnostnú autonómiu a každý mesiac organizovať podujatie na tému viacjazyčné vzdelávanie,  

- Feuersteinova metóda inštrumentálneho obohacovania (FIE) sa bude aj v tomto školskom roku 

aplikovať do výchovno-vzdelávacieho procesu v rámci dvoch vyučovacích hodín týždenne 

s cieľom rozvíjať komunikačnú a matematickú gramotnosť. Zapojených 13 pedagógov, ktorí 

v mesiaci august 2023 absolvovali tretí kurz FIE, bude pracovať s  rôznymi inštrumentmi, pričom 

každý z nich je zameraný na istý špecifický poznávací, učebný deficit, 

- CEEV ŽIVICA – projekt školských ovocných sadov SadOVO 2023. V areáli školy je vysadený 

vysokokmenný sad. Žiaci s učiteľmi sa tak budú podieľať na záchrane vzácnych odrôd a vysadené 

stromy môžu využívať aj pri výučbe rôznych predmetov. 

K bodu 5: 

Predsedníčka rady školy prítomných informovala, že do školského vzdelávacieho programu bude 

zapracovaný:  

- systém podporných opatrení, ktorý je prostriedkom realizácie inkluzívneho vzdelávania,  



- zmeny v tematických oblastiach a výchovno- vzdelávacej činnosti v školských kluboch detí. 

K bodu 6: 

- poverený riaditeľ Mgr. Dulina ukázal prítomným interiér a exteriér školy: zborovňu školy, bazén 

a šatne nachádzajúce sa v budove základnej školy, ktoré sa budú prenajímať nájomcom  

na užívanie, telocvičňu, ktorá prešla výraznou rekonštrukciou, multifunkčné ihrisko, ktoré bude 

naša škola využívať na voľnočasové športové aktivity v spolupráci s Mestskou časťou Košice - 

Luník IX a átrium školy, ktoré má obrovské využitie - slávnostné otvorenie školského roka, 

vyučovanie vonku v každom ročnom období, kultúrne a športové podujatia, aktivity v ŠKD  

a v záujmových útvaroch. Nevýhodou je, že sa v priestoroch átria často zdržiavajú rizikové 

skupiny zo sídliska, no poverený riaditeľ Mgr. Dulina prítomných informoval, že v budúcnosti 

škola plánuje prístavbu nových priestorov, ktoré vzniknú prepojením starej a novej časti budovy 

školy a v ktorých budú zriadené odborné učebne, 

- poverený riaditeľ Mgr. Dulina srdečne pozval všetkých členov rady školy na Ples ZŠ  

Ľ. Podjavorinskej 1, Košice pri príležitosti 40. výročia založenia školy, 

- dňa 14.09. 2023 sa predstavil školský zbor na slávnosti pri príležitosti druhého výročia návštevy  

pápeža na Luníku 9, 

- dňa 8. septembra 2023, sa naša žiačka Ľudmila Kroková z 8.B spolu s Mgr. Adamondyovou 

zúčastnila slávnostného vyhodnotenia celoslovenskej výtvarnej súťaže Indické bájky. Ľudmila 

Kroková získala za svoju prácu cenu poroty, ktorú jej odovzdala veľvyslankyňa Indie  

na Slovensku. Vernisáž sa konala v Slovenskom múzeu ochrany prírody v Liptovskom Mikuláši,  

- aj cez tieto letné prázdniny sa zorganizovala Letná škola pre žiakov 1. a 2. stupňa. Pre žiakov bol 

pripravený bohatý program s množstvom aktivít a nechýbalo ani krátke preopakovanie učiva, 

- na škole prebieha činnosť v záujmových útvaroch a  CVČ. Na vrátnici školy bude vyvesený 

rozpis záujmovej činnosti žiakov v popoludňajších hodinách - meno vedúceho záujmového útvaru, 

trieda, čas a miestnosť,  

- aj v tomto školskom roku je naplánovaný lyžiarsky výcvik pre žiakov druhého stupňa a škola 

v prírode pre žiakov štvrtého ročníka,  

- Mgr. Jakub Tašoni a Mgr. Semánová ponúkli spoluprácu pri dôvodnom podozrení, že žiak je pod 

vplyvom návykovej látky v škole alebo pri činnostiach organizovaných školou. 

K bodu 7:  

Uznesenie zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Ľ. Podjavorinskej 1, Košice konaného dňa 

05.10.2023 

Rada školy: 

a) schvaľuje 

1. Program zasadnutia. 

b) berie na vedomie: 

1. Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach Základnej školy Ľ.    

    Podjavorinskej 1, 040 11 Košice za školský rok 2022/2023. 

2. Organizáciu školského roka 2023/2024. 

3. Plán činnosti na šk. rok 2023/2024. 

4. Školský vzdelávací program. 



 

Uznesenie bolo jednomyseľne prijaté. 

K bodu 8: 

Na záver predsedníčka rady školy poďakovala prítomným členom rady školy a hosťovi za účasť,  

popriala všetko dobré a vyslovila nádej, že sa aj ďalšie obdobie bude niesť v znamení spolupráce 

a pozitívnych vzťahov. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Košiciach, 12.10.2023                                            Zapísala: PaedDr. Andrea Smrečková 

    predsedníčka RŠ  

 


